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(Bestuurssecretaris) 

 40 
Afwezig met bericht (CvB): K. Maex (Rector magnificus), Mariska Herweijer (Bestuurssecretaris) 

Afwezig met bericht (COR): A. Dankers 

Afwezig zonder bericht: - 

 

VERSLAG 45 
 

1. Opening en vaststelling agenda 

COR-voorzitter Van der Pol opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 50 
 

Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat Rector magnificus Maex is verhinderd wegens andere ver-

plichtingen. 

 

Datum 
8 april 2022 

 
Locatie: 0.21 MH (Spui 21, Amsterdam) en online via videoconferentie 

 

 

Verslag door 
Mw. mr. N.M Nagobi 

Tijd 
09.00-11.00 uur 

Centrale Ondernemingsraad UvA 

 

COR-secretariaat 

   

Spui 21 

1012 WX Amsterdam 

Postbus 19268 

1000 GG Amsterdam 

 

T 020 525 6955 

E-mail: cor@uva.nl 

 

Verslag 204e Overlegvergadering COR-CvB 
 

 



 

 

 

 

2. Mededelingen 55 
 

CvB 

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat deze middag wederom een ‘tripartiete’ overleg 

tussen het College van Bestuur en vertegenwoordigers van UCLO (Universitaire Commissie 

voor Lokaal Overleg) en de COR plaatsvindt. Insteek van het overleg is verbetering van de 60 
positie van docenten en het streven is om voor aanvang van de zomer tot overeenstemming 

te komen. 

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat op 11 april aanstaande, een benefietconcert voor 

Oekraïne door de CSR is georganiseerd in de Aula van de Lutherse Kerk. Een mooi initia-

tief! 65 
• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat de temperatuur in UvA-gebouwen geleidelijk 

wordt verlaagd. In het kader van duurzaamheid en om klimaatverandering tegen te gaan. 

Door de oorlog in Oekraïne is eveneens duidelijk geworden hoe afhankelijk we zijn van gas 

uit Rusland. COR-vicevoorzitter Grassiani geeft aan dat 21 graden op de thermostaat vaak 

niet overeenkomt met de werkelijke temperatuur in de ruimtes. Collegevoorzitter Ten Dam 70 
antwoordt dat dit aandachtspunt wordt meegenomen en gecommuniceerd aan Facility Servi-

ces. COR-raadslid Torenvliet uit zijn genoegen over dit initiatief en geeft aan dat de tem-

peratuur wat hem betreft wel 10 graden lager mag. 

• Collegevoorzitter deelt mee dat op 1 april jl. Arjen Berkvens is begonnen als coördinerend 

vertrouwenspersoon aan de UvA. Collegevoorzitter Ten Dam uit haar tevredenheid over het 75 
feit dat de Coördinerend Vertrouwenspersoon in deze nieuwe functie  een bijdrage gaat leve-

ren aan de verdere professionalisering van het ‘huis van sociale veiligheid’ aan de UvA. 

COR 

• COR-voorzitter Van der Pol doet een mededeling die in de OV is aangemerkt als vertrouwe-

lijk. 80 
• COR-Voorzitter Van der Pol deelt mee dat de COR begin volgende week schriftelijk zal rea-

geren op het instemmingsverzoek Risico Inventarisatie en Evaluatie Instrument decentraal 

beleid Arbozorg. 

• COR-raadslid Markaki deelt mee dat met betrekking tot genoemd tripartiete overleg ter ver-

betering van het docentenbeleid, de eerste opzet van de Nota is ontvangen en vanmiddag 85 
wordt besproken. Naar aanleiding van de Nota heeft de OR-FGw deze week een inventarisa-

tie van ongeveer 28 geanonimiseerde casussen met het CvB gedeeld. Collegevoorzitter 

spreekt haar dank hiervoor uit onder de mededeling dat het CvB geen aparte reactie op deze 

inventarisatie zal geven, omdat dit een ander een gremium betreft. Uiteraard zijn deze docu-

menten nuttig als achtergrond informatie. 90 
 

3. Vaststelling verslag OV203 d.d. 04-03-2022 

Tekstueel: Het verslag is ongewijzigd vastgesteld. 

 

N.a.v. de actiepunten OV203 d.d. 04-03-2022 95 
 

CvB 

• Inzake  de CvB Adviesaanvraag: Opdrachtformulering doorontwikkeling gezamenlijke 

diensten UvA HvA: Collegelid Lintsen deelt mee dat het CvB op korte termijn zal reageren 

op de brief van de COR. Momenteel is het College nog in afwachting van het advies van de 100 
Centrale Medezeggenschapsraad van de HvA. 

 

Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat het antwoord binnenkort met de COR wordt gedeeld (Ac-

tiepunt CvB). 

 105 
 

COR 

• Inzake het Instemmingsverzoek RI&E decentraal beleid Arbozorg 



 

 

 

 

In de OV is afgestemd dat COR raadslid Donner op korte termijn zijn vragen schriftelijk, 

per e-mail, zal delen met het CvB voordat de COR met een officieel antwoord zal komen op 110 
dit instemmingsverzoek. (Actiepunt COR-raadslid Donner / DB COR). Afgehandeld. De 

COR heeft zijn instemming verleend. 

 

4. Geactualiseerd Hooglerarenbeleid 

COR-voorzitter Van der Pol geeft aan dat de Commissie HRM naar aanleiding van de recente reactie 115 
van het CvB op de gestelde vragen van de COR nog een aantal inhoudelijke vragen heeft. Ondertus-

sen ligt het traject over procedurele vragen – met name de vraag of sprake kan zijn van formele me-

dezeggenschapsrechten – bij de externe juridische adviseur. 

 Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat deze inhoudelijke bespreking zal worden terugge-

koppeld aan Rector magnificus Maex, omdat het hooglerarenbeleid valt in haar portefeuille. 120 
 COR-raadslid Hille licht een aantal punten van aandacht toe die het meest in het oog sprin-

gen. Een belangrijke verandering in het geactualiseerde hooglerarenbeleid is dat ‘specifieke perso-

nen met een bepaalde expertise’ worden aangenomen in plaats van dat er sprake is van een leerstoel-

groep waarop gesolliciteerd kan worden. De COR vraagt zich af of dit wenselijk is, omdat met het 

vertrek van een bepaalde hoogleraar, daarbij ook de expertise verdwijnt. Collegevoorzitter Ten Dam 125 
antwoordt dat op het eerste gezicht niet duidelijk is dat er nu van een andere koers wordt uitgegaan. 

 Een ander punt dat de COR opvalt is dat personen die heel goed kunnen onderhandelen, 

meer kans hebben om te worden benoemd, in vergelijking tot personen die al werkzaam zijn in de 

universiteit en aan alle eisen voldoen, daardoor vaak het nakijken hebben. In verschillende literatuur 

wordt teruggevonden dat met name vrouwen die bijvoorbeeld aan 6 van de 10 vinkjes voldoen min-130 
der snel zijn geneigd om te solliciteren op een hooglerarenfunctie terwijl dit voor mannen minder 

vaak zo is. Dit geactualiseerde beleid verbetert dit fenomeen niet. COR-vicevoorzitter Grassiani 

geeft aan dat in het geactualiseerde beleid niet alle aspecten van diversiteit worden benoemd. Colle-

gevoorzitter Ten Dam herkent de door COR-raadslid Hille benoemde problematiek rond de bias en 

geeft aan dat er juist daarom allerlei instrumenten worden toegepast om objectief en transparant te 135 
handelen en bias te voorkomen. Met betrekking tot diversiteit wordt de Nota Diversiteit aangehaald 

die wel alle punten behandelt, omdat deze aspecten in de Nota breed zijn geformuleerd en deze Nota 

geldt voor het gehele personeelsbeleid van de UvA. 

 COR-vicevoorzitter Grassiani en COR-raadslid Hille van de FMG en COR-raadslid Brand 

van ACTA illustreren aan de hand van verschillende voorbeelden dat er geen uniform beleid bestaat 140 
over de toepassing van het Loopbaanbeleid versus het formatiebeginsel in het kader van sollicitatie-

procedures. Het geactualiseerde Hooglerarenbeleid pakt dit niet aan en daardoor blijven de beslissin-

gen waarom op een bepaalde wijze mensen worden aangetrokken voor een hoogleraarsfunctie vol-

gens de COR intransparant. COR-raadslid Brand pleit er voor om in het geactualiseerde beleid de 

opmerking dat ‘zuster faculteiten geraadpleegd mogen worden, het woord ‘mogen’ te vervangen 145 
door ‘verplichten’, ter bevordering van het intern zoeken naar kandidaten. COR-raadslid Torenvliet 

geeft aan dat het van strategisch belang kan zijn voor een Faculteit om juist wel mensen van buitenaf 

aan te trekken. COR-raadslid Brand ontkent dit niet maar geeft daarbij aan dat daarvoor wel een hel-

der beleid met duidelijke criteria voor handen moet zijn. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat 

Faculteiten bepaalde beleidsvrijheid hebben ten aan zien van de toepassing van het formatiebeginsel 150 
enerzijds en het loopbaanbeginsel anderzijds. En dat heeft  onder meer te maken met het vraag en 

aanbod op de arbeidsmarkt in relatie tot wat de Faculteiten specifiek nodig hebben, dat is niet nieuw. 

 COR-Vicevoorzitter Grassiani verbaast zich tot slot over het feit dat de BKO als minimale 

eis geldt voor het hoogleraarschap. COR-raadsleden Pasman en Naaraat betogen dat naast de vraag 

of een BKO een vereiste moet zijn ook gekeken moet worden naar de soort faculteit c.q. expertise 155 
van de kandidaat. Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat deze eis als minimale drempel geldt, ui-

teraard wordt gekeken naar het portfolio van een geschikte kandidaat. 

 

 

 160 
5. Oekraïne – impact & maatregelen 



 

 

 

 

Collegevoorzitter Ten Dam geeft een update over de meeste actuele ondernomen activiteiten en ont-

wikkelingen in het kader van het bieden van steun aan alle getroffen medewerkers en studenten ten 

gevolge van de Russische inval in Oekraïne. 

 Zij geeft aan dat de UvA-website in dit kader dagelijks wordt geüpdatete met het laatste 165 
nieuws. Daarnaast worden er op landelijk niveau activiteiten ondernomen. Dit betreffen zaken die te 

maken hebben met de aanvragen van visa en bijvoorbeeld ook de kennisregeling c.q. kenniswerk-

plek. Hier kunnen Nederlandse kennisinstellingen aanbod plaatsen van werkplekken en onderzoeks-

faciliteiten, waar gevluchte Oekraïense onderzoekers tijdelijk gebruik van kunnen maken.  

 Op stafniveau wordt ook een aantal zaken geregeld, zoals activiteiten op het gebied van 170 
huisvesting en leefgeld. Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat de Universiteit op dit gebied in 

nauw contact is met de Gemeente Amsterdam. 

 Studenten van de UvA die financiële hulp nodig hebben vanwege de Russische inval in Oe-

kraïne, kunnen terecht bij een noodfonds. Collegevoorzitter Ten Dam legt uit dat een tegemoetko-

ming uit het noodfonds een gift betreft. Voorafgaand aan het noodfonds had de UvA een extra voor-175 
ziening ingericht om te helpen bij acute geldnood, waarvoor studenten eenmalig een noodlening 

konden aanvragen die op korte termijn werd verstrekt. Zij benadrukt hierbij ook dat bij de verstrek-

king van de financiële hulp geen onderscheid wordt gemaakt tussen Oekraïense en Russische stu-

denten. Het noodfonds is opgebouwd uit een crowdfundingsactie en een bijdrage van het Amster-

dams Universiteitsfonds (AUF). Echter is dit niet voldoende om aan alle vraag te voldoen. De UvA 180 
heeft daarom besloten dit noodfonds te steunen. De Minister van OCW heeft mondeling aangegeven 

dat dit is toegestaan, maar heeft dit nog niet schriftelijk bevestigd. De UvA heeft een zorgplicht voor 

haar studenten en daarin ligt ook de strekking van deze handelswijze. Deze situatie is uitzonderlijk. 

Het College is daarnaast ook in afwachting van het bericht dat Oekraïense studenten als ‘Europese 

studenten’ mogen worden behandeld, want dat heeft tot gevolg dat alleen het wettelijk collegegeld 185 
betaald hoeft te worden en niet het instellingscollegegeld. 

 De Secretaris van de UvA, drs. Calluna Euving MBA, is in nauw contact met alle faculteiten 

met het oog op de laatste ontwikkelingen en activiteiten. Deze week is er bijvoorbeeld een overleg 

geweest met hoogleraar Slavische Talen, prof. dr. Ellen Rutten. Tijdens dat gesprek zijn ook de zor-

gen voor Russische wetenschappers besproken. 190 
  Het creëren van vacatures moet vanuit de faculteiten komen. Deze week is er bijvoorbeeld 

ook een overleg geweest met de UCLO waarbij begeleiding, matching en arbeidsvoorwaardengelden 

onderwerp van gesprek waren. Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat zij ook voorzitter is van de 

Werkgroep Vluchtelingen van de SER. Deze werkgroep benadrukt de noodzaak van het bieden van 

zorg en begeleiding aan alle getroffenen. Momenteel wordt gebruik gemaakt van bestaande facilitei-195 
ten, zoals bijvoorbeeld het INTT in samenwerking met de VU met betrekking tot bijvoorbeeld En-

gelse taalvaardigheid. Daarnaast worden ook studieplekken en ICT-faciliteiten ter beschikking ge-

steld. 

 Collegevoorzitter Ten Dam geeft als slotopmerking aan dat het feit dat nu aan deze crisis 

heel veel aandacht besteed wordt, niet betekent dat andere conflictgebieden minder belangrijk zijn. 200 
Het is van belang om van deze situatie te leren, zodat deze kennis breder gebruikt kan worden voor 

studenten en medewerkers uit andere conflictgebieden. Dit is ook een conclusie die door de Werk-

groep Vluchtelingen van de SER is getrokken. 

 COR-raadslid Pasman wil van het College weten wat dat de termijn is van de geboden hulp 

en met name gaat het hierbij om de genoemde gift. COR-raadslid Kjos stelt vragen over de wijze 205 
van toekenning van de genoemde giften. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat momenteel tij-

dens de genoemde periode tot 1 september 2022 er sprake is van een gift, uit het eerder genoemde 

noodfonds.  

 COR-raadslid Van Houwelingen wil weten of het College zicht heeft op alle lopende samen-

werkingen met Russische en Wit Russische (academische) instellingen die zijn bevroren. College-210 
voorzitter Ten Dam antwoordt dat er door de UvA een inventarisatie heeft plaatsgevonden naar de 

institutionele samenwerkingsverbanden van de UvA. Deze zijn op facultair en instellingsniveau in 

kaart gebracht en de activiteiten zijn bevroren. Het is echter niet verboden dat er contact wordt ge-

houden met individuele wetenschappers in deze gebieden. 

 Collegevoorzitter Ten Dam roept de raadsleden op bepaalde zaken en signaleringen op dit 215 
gebied die aandacht verdienen te delen met het College. 



 

 

 

 

 COR-raadslid Van Houwelingen geeft aan dat de FEB het grootste aantal Oekraïense, Russi-

sche en Wit-Russische studenten telt. Hij geeft aan dat tijdens sommige werkgroepen waarbij stu-

denten uit deze gebieden dezelfde werkgroep volgen de spanning soms hoog op kan lopen. Dit is 

nog niet geëscaleerd. COR-raadslid Kjos deelt een vraag die zij recent ontving van een student die 220 
deelnam aan een internationale pleitwedstrijd waaraan ook een Russische universiteit deelnam. Zij 

vraagt wat het beleid is voor dit soort morele vraagstukken. 

 Collegevoorzitter Ten Dam benadrukt dat de UvA geen onderscheid maakt tussen de af-

komst van studenten. Daarnaast staat voorop dat institutionele samenwerkingsverbanden met Russi-

sche en Wit Russische (academische) instellingen zijn bevroren. Vervolgens ontstaat een discussie 225 
in de OV over wanneer iets geldt als een institutioneel samenwerkingsverband. COR-raadslid Brand 

legt uit dat hun nieuwsbrief van de ACTA in een oproep aan alle medewerkers, dat als zij twijfel 

hebben over de genoemde vraag zij dat met hun onderzoeksinstituut kunnen bespreken. 

  

6. Instemmingsverzoek Geactualiseerde RI&E Werkplek en Werkomgeving 230 
COR-raadslid Van Tubergen licht gedetailleerd een aantal vragen over dit instemmingsverzoek toe 

in de OV. Afgestemd wordt dat hij zijn vragen op korte termijn schriftelijk zal delen met het College 

(Actiepunt COR-raadslid Van Tubergen en AS Nagobi. In de OV heeft COR-raadslid Van 

Tubergen aangegeven dat een aantal noten (nr. ’s 1, 9 en 10) en de daarbij behorende verwijzingen 

onduidelijk zijn. Bestuurssecretaris Wansink geeft aan dat genoemde punten op deze RI&E zijn 235 
geformuleerd naar aanleiding van een eerder gemaakte opmerking van COR-raadslid Donner bij een 

ander document. Er is gepoogd om in het document aan te geven dat Directeur van de Dienst of de 

Directeur van de Bedrijfsvoering de opdrachtgever is voor het uitvoeren van de dienst, maar degene 

die aan het aanbiedt kan verschillen. COR-raadslid Donner legt uit dat punt 10 gaat over de 

voortgangsrapportage. In de OV is afgestemd dat dit punt nogmaals wordt bekeken (Actiepunt 240 
bestuurssecretaris Wansink).  

  
7. Rondvraag en sluiting 

COR-raadslid Brand vraagt namens de OR-ACTA wanneer de UFO-profielen voor het laatst zijn 

geactualiseerd. Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan deze actualisatie zeker een aantal jaren geleden 245 
heeft plaatsgevonden. Het traject Erkennen en Waarderen zal onder andere ook moeten resulteren in 

een bijstelling op landelijk niveau. Het is een onderdeel van de acties van UNL. 

COR-raadslid Van Woerden geeft aan dat UNL hem heeft gecommuniceerd dat het een actie 

is van de universiteiten. Collegevoorzitter Ten Dam benadrukt dat de UFO-Profielen behoren tot de 

portefeuille van UNL. Zij geeft aan navraag te doen bij UNL naar de laatste stand van zaken rond de 250 
actualisatie van de UFO-profielen (Actiepunt CvB). 

COR-raadslid Van Tubergen las recent een uitspraak van de decaan van de FMG, over het 

onderwerp dat ‘onderzoekers best thuis kunnen werken’. Hij wil weten onder welke pet de decaan 

deze mededeling heeft gedaan, want deze mededeling geeft onrust in de organisatie. 

Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat deze uitspraak middels een column door de decaan is 255 
gedaan. 

COR-raadslid Van Tubergen geeft aan dat de nieuwe decaan van de FEB recent heeft 

aangegeven dat hij het onderwijs wil verbeteren en dat is heel goed. Daarvoor heb je namelijk 

faciliteiten nodig en die zijn momenteel echter schaars. Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat het 

College verantwoordelijk is voor de faciliteiten onderwijsbreed, uiteraard is het mooi dat de decaan 260 
deze ambitie heeft en deelt met de gemeenschap. 

COR-raadslid Kjos geeft aan dat er een antwoord is gekomen over hoe je omgaat met 

bijvoorbeeld de vraag of iemand bijvoorbeeld een ‘mondkapje wil opdoen’. 

Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat elke handreiking die aangeeft hoe je een gesprek 

wil aangaan altijd nuttig is en daarnaast houdt de UvA zich aan de COVID-maatregelen vanuit de 265 
Rijksoverheid.  

 

COR-voorzitter Van der Pol dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering om 10:53 uur. 

 

De 205e Overlegvergadering vindt plaats op vrijdag 10 juni 2022 270 
09:00-11:00 uur, hybride 



 

 

 

 

 

Openstaande actiepunten n.a.v.:  

 

OV 202 d.d. 04-03-2022 

CvB: 

• Inzake de CvB Adviesaanvraag: Opdrachtformulering doorontwikkeling gezamenlijke diensten UvA 

HvA: Collegelid Lintsen deelt mee dat het CvB op korte termijn zal reageren op de brief van de COR. 

Momenteel is het College nog in afwachting van het advies van de Centrale Medezeggenschapsraad van 

de HvA (Actiepunt CvB). 

OV 202 d.d. 08-04-2022 

CvB 

• Instemmingsverzoek Geactualiseerde RI&E Werkplek en Werkomgeving 

Er is gepoogd om in het document aan te geven dat Directeur van de Dienst of de Directeur van de Be-

drijfsvoering de opdrachtgever is voor het uitvoeren van de dienst, maar degene die aan het aanbiedt kan 

verschillen. COR-raadslid Donner legt uit dat punt 10 gaat over de voortgangsrapportage. In de OV is af-

gestemd dat dit punt nogmaals wordt bekeken (Actiepunt bestuurssecretaris Wansink).  

COR 

• Instemmingsverzoek Geactualiseerde RI&E Werkplek en Werkomgeving 

Afgestemd wordt dat hij zijn vragen op korte termijn schriftelijk zal delen met het College (Actiepunt 

COR-raadslid Van Tubergen en AS Nagobi). In de OV heeft COR-raadslid Van Tubergen aangegeven 

dat een aantal noten  (nr. ’s 1, 9 en 10) en de daarbij behorende verwijzingen onduidelijk zijn. 

 

 


